
 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. szeptember 1-

én 16.15 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester  

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő (16.20-tól)  

Nagy Zsolt    képviselő          

Pintér Csaba    képviselő    

     

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

(az 1. napirendi ponthoz)    

Füle Tibor   Pétkomm Kft. ügyvezetője  

(a 6. és 7. napirendi ponthoz)     

     

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Miskolczi Ferenc képviselő valószínűleg érkezik. Napirend előtt kért szót 

Farkas László képviselő úr. Felszólalásának témája tájékozatlanság, vagy félretájékoztatás.   

 

Farkas László képviselő: Tisztelt Polgármester Asszony, Képviselő-testület és Nézők! 
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Az utóbbi időben többször előfordult, hogy a döntések meghozatala előtt valótlan törvényi 

szabályozásra hivatkozva történik a testület befolyásolása (ilyen volt régebben a kamera, a 

járdaépítés, a műfüves pálya építés).  

A júliusi testületi ülésen a járda kivitelezések közbeszerzési pályázatát tárgyaltuk. 

A tisztességes verseny, a hatékonyabb pályáztatás érdekében több módosítást javasoltam az 

előterjesztésben tervezett kiírási feltételekben. Azonban ezek a módosító javaslatok törvényi 

szabályozásokra való határozott hivatkozás miatt nem került megvitatásra. Bár nem értettem 

vele egyet, de a többszörösen megerősített, határozott állítás engem is elbizonytalanított.  

Ezt követően az informálódás és a törvények tanulmányozása alapján kijelenthetem, hogy ezek 

a hivatkozások nem feleltek meg a valóságnak, tehát a testület valóságtól eltérően lett 

tájékoztatva, befolyásolva! 

A jótállás időtartamának felső határát sem a Kbt., sem a Ptk., és semmilyen más jogszabály 

nem korlátozza. Ezzel kapcsolatos szabályozás csak a minimális, kötelező időtartamát 

határozzák meg. Ezen túlmenő jótállási időben a szerződő felek szabadon állapodhatnak meg.  

Az előteljesítések maximumát, hasonlóan a jótállás időtartamához sem a Kbt., sem más 

jogszabály nem írja elő! 

Megállapíthatjuk, hogy e témakörben is a testület vagy a tájékozatlanságból, vagy tudatosan, 

de félre lett tájékoztatva. Sajnos ez pedig nem a törvény módosításaiból adódott, mert amiről 

szó van, az előzőleg is ilyen szabályozási környezetben működött.  

Hozzászólásommal most csak a figyelmet akartam felhívni a valós és tisztességes 

tájékoztatásra, mert nem egy esetben előfordult már, hogy hátrányosan érinti, illetve kár éri a 

települést az ilyen okból születő rossz döntés miatt.  

Azt viszont sérelmesnek tartom, hogy képviselőként is többször megismételt kérésem ellenére 

sem méltattak arra, hogy választ kapjak az írásban is feltett kérdéseimre! Köszönöm! 

Ezt kérem majd a jegyzőkönyvhöz mellékelni.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy mellette, és egy ellene. Mellette? Ellene? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem mellette és nem is ellene. Annyit szeretnék mondani, 

hogy képviselő úrnak valóban írásban nem válaszoltam, viszont szóban tájékoztattam. Az, hogy 

tudatos félrevezetés volt, nem írom alá. Azt sem írom alá, mert a Kbt. tavalyi módosítása előtti 

jogszabályokban igenis, hogy maximálva volt a szavatossági idő 60 hónapban. Valószínűnek 

tartom, hogy polgármester asszony még arra emlékezett és ez a tájékoztatás azért hangzott el. 

Az ominózus előteljesítéssel kapcsolatos 10 nap, és ott nem mondtam Ptk.-t, hanem én voltam 

az, aki azt mondtam, hogy jogszabály, most is fenntartom és vállalom is. Ugyan nem találtam, 

mert valóban hatályon kívül helyeztek minden olyan építési jogszabályt, ami a 

közbeszerzésekkel kapcsolatos és az előteljesítésre és a szavatossági időre vonatkozott, az új 

Kbt. megalkotásával, a mai napig ezeket a részletszabályokat nem hozták meg. Ezzel az 

eljárások sokkal lazábbak lehetnek, ugyanakkor a benne dolgozóknak sokkal nehezebb a 

dolguk. Ugyanakkor azt fenntartom, hogy egy olyan útépítési munkánál, amibe gyakorlatilag 

szeptember végén fog tudni szerződést kötni a Képviselő-testület, meghatároztunk egy 45 

napos szerződési határidőt, aminél előírtuk, hogy előteljesítés 10 nap, tehát 35 nap alatt be kell 

fejezni a munkát. Egy őszi időszakban, amikor esős idő is várható, ha konkrétan nem is írja elő 

semmilyen jogszabály azt, hogy 10 napnál többet nem lehet előírni, azt viszont előírja a Ptk. és 

a Kbt. is, a verseny tisztaságáról hivatkozott törvények is, hogy mind a két félnek a szerződéses 

kötelezettségeit úgy kell megállapítani, hogy az egyik fél részére se okozzon se aránytalanul 

nagy terhet, se a másik fél részéről teljesíthetetlen követeléseket.  

Azt gondolom, hogy egy ilyen járdaépítési közbeszerzési eljárásban a 10 napnál még nagyobb 

előteljesítési időt megadni ajánlatkérőként tisztességtelen.  
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Horváth Éva polgármester: Ellene, mellette nem volt.  

Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). 

Van valakinek kérdése a napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

A zárt ülésről a Pétfürdő, Gyár alatti kiskertek ügye tárgyú előterjesztésről szavazni kell. 

Aki egyetért azzal, hogy a Pétfürdő, Gyár alatti kiskertek ügye tárgyú (192/2016.) számú 

előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

332/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Pétfürdő, Gyár 

alatti kiskertek ügye” tárgyú, 192/2016. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

6/2016. (III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról (187/2016.) 

2.) Településszerkezeti Terv módosítása (határozat) 

A Helyi Építési Szabályzatról és Szabályozási Tervről szóló 15/2013.(XII.11.) önkormányzati 

rendelet módosítása (185/2016.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (188/2016.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) Beszámoló a 2016. I. félévi szociális ellátásokról (186/2016.) 

6.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2015. évi tevékenységéről (189/2016.) 

7.) Gördülő Fejlesztési Terv (179/2016.) 

8.) Együttműködési Megállapodás Bakonykarszt Zrt-vel (180/2016.) 

9.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének kérelme szabályzat módosítására (181/2016.) 

10.) Balatonvidéki Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. értékesítési ajánlata (182/2016.) 

11.) 2016/2017. tanévi „iskolatej” és tejes kifli (184/2016.) 

12.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 31. 4/1. szám alatti lakás bérleti díja (191/2016.) 

 

Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2016. I. félévi gazdálkodásáról (183/2016.) 

2.) Mercedes 1419 típusú gépjármű (177/2016.) 

3.) Berhida Szociális Társulás 2015. évi beszámolója (178/2016.) 

4.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (190/2016.) 
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Első napirendi pontként javasolom a Közösségi Ház és Könyvtár 

beszámolóját. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

1.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2015. évi tevékenységéről  

(száma: 189/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kati ki szeretnéd-e egészíteni ezt az anyagot? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Az összes munkatársam nevében 

szeretném megköszönni polgármester asszonynak, a Képviselő-testületnek, a Humán 

Bizottságnak és minden egyes Bizottság vezetőjének, és a jegyző asszonynak azt a konstruktív 

légkört, amit megteremtettek nekünk az előző évben és mindazt a segítséget, amit kaptunk. 

Köszönöm szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Átadom Norbinak a szót, mert én kicsit elfogultnak érzem magam 

a Közösségi Házzal kapcsolatban. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Akkor ketten, hárman biztosan vagyunk. Lehet, 

hogy kicsit unalmas lesz, de nem lehet szó nélkül elmenni amellett a munka mellett, amit a 

Közösségi Ház évről évre, néha talán még erőn felül is teljesít. Végigdolgozzák a nyarat, úgy, 

hogy felújítások zajlanak az épületben, ezzel együtt leszervezik a Péti Nyarat, helytállnak 

szombaton, vasárnap. A lényeg az, hogy a Bizottság nevében mindenféleképpen szeretném 

megköszönni a Közösségi Ház gárdájának azt a munkát, amelyet évről évre elvégeznek, élükön 

Angeli Katalin igazgatónővel. Megmondom őszintén, hogy mindig szokott lenni a magyar 

kultúra napja és néhány mondatban kapnak egy elismerő köszönetet… 

 

Horváth Éva polgármester: Kaptak díjat is. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, de valahogy mégis úgy érzem folyamatosan, hogy ezen a 

fronton valahogy el vagyunk maradva. Valahogy még jobban meg kell nekik köszönnünk, bár 

nem tudom mi ennek a módja, vagy hogyan lehetne. Azt hiszem, hogy ők igazán megérdemlik 

azt, hogy akár mindennap megköszönjük nekik. Le a kalappal a nívó és a teljesítmény előtt, 
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ahogy ők helyt tudnak állni. Kati, valamit majd kitalálunk, legfeljebb elmegyünk valahova 

vacsorázni az egész gárdával.  

 

Farkas László képviselő: Ketté bontanám. A szakmai részből látszik, hogy nagyon sok és 

tartalmas munka folyik a Közösségi Házban. A jövőre nézve kérés, ami elhangzott bizottsági 

ülésen is, hogy egy-egy megvalósuló programnak a gazdálkodási részéről, költségvetési 

oldaláról is szeretnék látni adatot, hogy mi mennyibe került. Jobban átláthatóbb lenne.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azt szeretném kiemelni, hogy még mindig a Pétfürdői Közösségi Ház 

és Könyvtár a kistérségben a párját ritkítja, mert sehol sincs ekkora kulturális élet.  

 

 

16.20 órakor Miskolczi Ferenc képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Lacinak reagálva. Molnár Gyula volt 

az, aki felvetette ezt a kérdést. Kérem a Pénzügyi Bizottság segítségét – mert ez egy szakmai 

beszámoló – hogy pontosan mire vagytok kíváncsiak. Ígérem, hogy a következő beszámolóban 

ezeket tételesen hozni fogjuk. Gondolom, hogy a Péti Nyárra mindig kíváncsiak lesztek. 

Szeretettel várlak az irodámban bármikor, beszéljük meg, hogy mi az, amit precízen, pontosan 

látni akartok. Természetes, hogy minden adatot rendelkezésre bocsátunk a Képviselő-

testületnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem mondom, hogy mit gondolok, ez egy kérés volt, Kati vállalja 

ezt. Nem igazán tartom szükségszerűnek, mert ezt a beszámolót úgy tartom jónak, ahogy van.  

 

Láng Géza alpolgármester: A beszámolóból látszik, hogy 72 ezer látogatója volt tavaly a 

Közösségi Háznak. Van-e valamilyen szám, hogy 5 ezer lakosú települések rangsorába be 

tudja-e illeszteni? Első ötben vagyunk, tízben? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Nem tudom megmondani. Ez 

kötelező statisztikai jelentés. Nekünk mindegyikhez jelenléti ívet kell leadni. Nem tudom, hogy 

ez mit jelent. Ha gondolod a következő bizottsági ülésre felkészülök belőle.  

 

Dombi Norbert képviselő: A Laci kérte, hogy legyen pénzügyi, gazdasági része ennek a 

beszámolónak. Azt gondolom, hogy a Laci kérte, Kati vállalja, nem akarok ebből felesleges 

feszültséget kreálni, de ez azért mégiscsak egy szakmai tevékenységről szóló beszámoló, nem 

arról, hogy hány forintot költöttek pogácsára. Ha a Pénzügyi Bizottságnak ilyen jellegű kérdései 

vannak, szerintem az lenne a normális, hogy bemegy a Katihoz gazdaságis munkatárssal együtt, 

kiteszik a számlákat és megnézik. Miért kellene tizenoldallal többet írni, hogy tudjuk, hogy a 

pogácsafesztivál mennyibe került. Nem értem.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Elhangzott a bizottsági ülésen is, 

hogy minden egyes rendezvényt polgármester asszonnyal egyeztetünk, és nagyon komoly 

tárgyalások után megkapjuk az éves keretünket. Egy -tól -ig összeget tervezünk be egy nagy 

kalapban. Nem tudok olyat hozni, hogy ennyit terveztünk és ennyit költöttünk. Egyben van az 

egész. Laci bejön hozzám és biztos fogunk tudni kötni egy olyan kompromisszumot, ami 

megnyugtatja a Pénzügyi Bizottságot, Lacit is és mi is meg tudunk ennek felelni.  

 



 6 

Dombi Norbert képviselő: Hangosan gondolkodok. Mivel leszünk előrébb? Meg fogjuk tudni 

azt, hogy ezen a rendezvényen ez 50 ezer Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiderül, hogy a pogácsafesztivál 300 ezer Ft és a Fekete Dió csak 

150. Az lesz a kérdés, hogy miért költöttünk kevesebbet a Fekete Dióra, mint a 

pogácsafesztiválra?! 

 

Dombi Norbert képviselő: Mit szűrünk le? 

 

Horváth Éva polgármester: Kati vállalja. Én sem értem. Tisztelettel szeretném megköszönni 

a Képviselő-testület nevében a Közösségi Ház munkáját, és nagyon számítunk rátok, mert nap, 

mint rátok vagyunk szorulva sok mindenben. Tulajdonképpen Pétfürdő kultúráját és azt az 

életet, ami ebben a házban folyik, hogy él ez a ház, azt ti produkáljátok nekünk. Televízió, 

újság, minden.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

333/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

2.) Rendelet a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

6/2016. (III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról (száma: 187/2016.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, aki 

a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2016.(IX.02.) RENDELETE: 

 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról 

szóló 6/2016.(III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Településszerkezeti Terv módosítása (határozat) 

A Helyi Építési Szabályzatról és Szabályozási Tervről szóló 15/2013.(XII.11.) 

önkormányzati rendelet módosítása (száma: 185/2016.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési bizottsági ülésen elmondtam már, amit 

előzőleg is kértem a jegyző asszonytól, hogy nézzük meg a településen az építési szabályzatban 

a beépítettségi határokat, mert van olyan lakos, akit jelenleg ez akadályoz abban, hogy a házát 

bővítse. Jegyző asszony mondta, hogy változtak az országos építési szabályok, megengedőbb, 

mint eddig volt. Kértem, hogy igazítsuk ehhez a rendeletünket, de most még olyan törvényi 

változások lesznek, amelyeket egybe várunk, úgy tudom, és csak 2017 vége, 2018 elejére 

tudunk ebből változtatást csinálni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt nem tudjuk belerakni ebbe. Megnéztem. Az OTÉK egy 

huszárvágással 30 %-ra egységesen vitte fel a kertvárosi övezet beépítettségét, ami nálunk 20-

25-30 %, attól függ, hogy mi. Most ez ebbe nem fér bele.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

334/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – a 

486/2015.(XI.5.) számú képviselő-testületi határozattal módosított, 

588/2013.(XII.10.) képviselő-testületi határozattal elfogadott – Pétfürdő 

Nagyközség Településszerkezeti Tervét a jelen határozat 1-2. mellékletét 

képező szöveges és rajzi munkarészek szerint módosítja. 

 

(A határozat mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, aki 

a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta a következő 

rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2016.(IX.02.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Helyi Építési Szabályzatáról és Szabályozási 

tervéről szóló 15/2013.(XII.11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 188/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? Nincs.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

335/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

205/2016.(V.12.), 207//2016.(V.12.), 225/2016.(V.26.), 

270/2016.(VI.16.), 271/2016.(VI.16.), 272/2016.(VI.16.), 

273/2016.(VI.16.), 277/2016.(VI.23.), 279/2016.(VI.23.), 

280/2016.(VI.23.), 282/2016.(VI.23.), 283/2016.(VI.23.), 

284/2016.(VI.23.), 285/2016.(VI.23.), 286/2016.(VI.23.), 

288/2016.(VI.23.), 289/2016.(VI.23.), 290/2016.(VI.23.), 

292/2016.(VI.23.), 295/2016.(VI.23.), 300/2016.(VI.23.), 

312/2016.(VI.23.), 313/2016.(VII.28.), 314/2016.(VII.28.), 

315/2016.(VII.28.), 316/2016.(VII.28.), 319/2016.(VII.28.), 

322/2016.(VII.28.), 324/2016.(VII.28.), 325/2016.(VII.28.), 

326/2016.(VII.28.), 327/2016.(VII.28.), 328/2016.(VII.28.), 

329/2016.(VII.28.). 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

5.1. Vagyonper 

 

Horváth Éva polgármester: Június végén volt a legutóbbi rendes testületi ülés. Utána, amik 

történtek. Július 5-én, határidőben benyújtottuk a Várpalota-Pétfürdő sikertelen vagyonper után 

a testület által döntött perújítási kérelmet. Zanzásítva elmondom, hogy mit tartalmaz a perújítási 

kérelem. Kéri, hogy helyezzék hatályon kívül az eddigi döntéseket, kér egy 128 millió Ft-os 

tőke kifizetést az előző ítéletben a szakértő által bizonyítottan rosszul elszámolt működésre 

általunk kifizetett összegből. Kér egy 134 millió Ft-os összeget, amit nem érvényesített a 

bíróság az előző perben a ’98-2002. között beszedett külterületi adókból. Kért egy 29 millió Ft-

os összeget a közüzem vagyonmegosztás által Pétfürdőre kiszámlázott összegből, valamint 

kéri, hogy az alperes által már érvényesített követeléseket utasítsa el a bíróság. Ezt a perújítási 

kérelmet, amitől én leginkább tartottam, befogadta a bíróság és július 12-én kaptunk egy idéző 

végzést, hogy szeptember 7-én lesz a tárgyalás.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Melyik bíróság? 

 

Horváth Éva polgármester: A Veszprém Megyei Törvényszék.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az ugyanaz, aki az előző határozatot hozta? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de új bíró van.  
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5.2. Közmunkával kapcsolatos ellenőrzés 

 

Horváth Éva polgármester: Július 5-én – ettől is nagyon féltünk – kaptunk egy központi 

ellenőrzést a közmunkával kapcsolatban. Kiváló minősítést kaptunk. Az ellenőrök nem csak 

bent az irodában tevékenykedtek, hanem azzal kezdtek, hogy kimentek a munkaterületekre. 

Körülbelül öt munkaterület volt, ahol a közmunkások dolgoztak és megnézték, hogy mit 

csinálnak. Megnézték a nyilvántartást, mindent. Semmi olyan problémát nem találtak, amiben 

kifogást találtak volna. Úgy mentek el, hogy bár mindenhol így lenne. Kellőképpen 

megnyugodtam. Ebben nem volt benne az, hogy zuhanyzó, vagy öltöző. Ezt ki kell mondani, 

mert előbb-utóbb biztosítani kell. Azt nézték meg, hogy az állam által adott pénzt, arra költjük-

e el, milyen munkaviszonyban dolgoznak, van-e szerződésük, irányítójuk, felügyeletük.  

 

 

5.3. Kék Balaton Teljesítménytúra 

 

Horváth Éva polgármester: Van több turista egyesület és csapat. Az egyik a Kék Túra csapat, 

akik időnként megjelennek, akik kinézik maguknak a Balaton felvidéki kéktúrát és kérnek 

szállást és valahogy megoldjuk nekik. Minden évben jelentkezik a Kék Balaton 

Teljesítménytúra nevezetű szupercsapat. Ez egy megszállott társaság, aki elindul szombaton 

reggel és vasárnap délutánra Badacsonyba eljut gyalog. Idén is itt voltak július 15-16-án. Idén 

kis akadályunk volt, mert mindig az iskola alsó tagozatos épületében, a tornateremben adtunk 

éjszakára szállást. Az idén nem tudtuk ezt megtenni. A felső tagozatos iskolában kapták a 

szállást. Lezajlott. Nem tudom pontosan hányan voltak, mert nem voltam itthon. Ilyenkor 40-

50 ember jelenik meg hátizsákkal és szombat reggel nyakába veszi a világot és nekiindul 

gyalog.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ágyat nem kell nekik adni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, csak fedél legyen a fejük felett.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Innen Pétről indul Badacsonyba? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

 

5.4. Nyári napközis tábor 

 

Horváth Éva polgármester: Az idén is sikerült lebonyolítani a nyári napközis tábort. 5 héten 

keresztül működött napi 80-100 gyerekkel. A balatoni utak is szervezve voltak. Meg volt a 

pedagógus személyzet, a táborvezetés, az asszisztencia. Jövőre hogy lesz, nem tudom.  

 

 

5.5. Bakonykarszt Zrt-ével történő tárgyalás 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 2-án konzultáltunk a Bakonykarszt műszaki 

vezérigazgatójával, Radács Attila úrral. Napirendünk lesz a gördülő fejlesztési terv. Azért 

kértem a műszaki vezérigazgató urat, mert sok olyan téma volt, aminél több kérdés felmerült, 

hogy üljünk le, hogy ne itt kelljen tisztáznunk. Végigbeszéltük a gördülő fejlesztési tervet. 

Szóba került a KEHOP szennyvíz beruházás, ennek megint lesz napirendje. Szóba került a 
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forrásfoglalás, mert a Bakonykarszt számunkra nem egyértelműsített állásfoglalást adott le az 

új engedélyezési tervhez, de ezt is tisztáztuk. Leírták azt, amit gondoltak, de koránt sem fogják 

megakadályozni a forrásfoglalás végrehajtását.  

 

 

5.6. KLIK - Horváth István Általános Iskola 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 3-án bemutatkozó látogatást tett az újjászervezett 

KLIK tankerületi igazgatója. A mi iskolánk a veszprémi tankerülethez fog tartozni és 

meglátogatott engem Szauer István úr egy nagyon kedves hölggyel. Nagyon szimpatikus, 

nagyon kedves emberek, de semmi konkrétumot nem tudtak elmondani a következőkre 

vonatkozóan. November 30-áig kell nekünk a szerződést megkötni, nyilván majd idekerül a 

Képviselő-testület elé. Szeretnék ezt nagyon jól csinálni. Bízzunk benne. Amiben tudtam 

segítettem, mivel ők lesznek a működtetők jövő évtől, hogy az idei évre iskolára vonatkozó 

anyagot a működtetésre költségvetés szinten átadtam. A beruházásokról nem. Mint kiderült 

vagyongazdálkodásba veszik át a vagyont. A vagyon a mienk marad, mi felelünk érte. A 

vagyongazdálkodás kétértelmű. Náluk is nyilván lesz tartva a vagyon, amortizáció, ők is 

gazdálkodhatnak, de ez majd a megállapodásban kiderül.   

Annyit el tudok mondani, hogy mai napi évnyitón igazgató asszony nagyon szép szavakat 

mondott az önkormányzatról és megköszönte az önkormányzatnak az iskolához való 

hozzájárulását és beruházásait. Bízom benne, hogy továbbra is a Képviselő-testület fel fogja 

vállalni, mert a vagyon a mienk marad és a mi gyerekeink járnak oda.  

 

 

5.7. Szelektív hulladékgyűjtés, komposztálótelep alakítása 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 11-én vendégünk volt az Észak-Balatoni 

Hulladékkezelőtől Horváth igazgató úr. Ekkor kaptunk tájékoztatást arról, ami már a Pétfürdői 

Krónikában megjelent, hogy a szelektív zsákok helyett szelektív kukák lesznek. Ekkor állt össze 

az a hirdetmény, ami az újság hátoldalán van. Szeptember 21-22-én lehet felvenni ezeket a 

kukákat a polgármesteri hivatalban.  

Szóba került, ami az észak-balatoni rendszernek távlati tervei között szerepel, hogy Pétfürdőn 

akarnak komposztálótelepet, vagy legalábbis komposztgyűjtő telepet kialakítani. Ennek a 

megoldása és a hulladékudvar is benne van, nekik is törvényi kötelezettség. Mi a 20 km-es 

körzetben inkább nem vagyunk benne. Az észak-balatoni rendszernek sokkal biztonságosabb 

lenne, ha itt lenne egy pont, ahol valamilyen szinten gyűjteni lehetne. Ezen ők is gondolkodnak.  

Szóba került a lomtalanítás más módon történő végrehajtása. 

 

 

5.8. Forrásfoglalás 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 24-én tartottunk egy konzultációt a forrásfoglalás 

tárgyában. Itt volt a tervező, a beruházó, a műszaki ellenőr és jómagam. Több rossz hír volt. 

Június végén be lett adva az aktualizált forrásfoglalási engedélyezési terv, ami már a 

figyelőkutaknak az adatait is a kettes kötetben még inkább bizonyítja ennek a 

szükségszerűségét. Augusztus 2-án jött a hiánypótlás. Megint az van, hogy be lett adva egy 

terv, ülnek rajta egy hónapig, aztán jön a hiánypótlás. A hiánypótlás arról szól, hogy nem 

fizettük be az eljárási illetéket. Az eljárási illetéket mi nem tudjuk kiszámolni, hogy mennyi. 

Azt az engedélyező hatóság számolja ki. Akkor jött a felszólítás, hogy hiánypótlásként 

fizessünk be 300 ezer Ft-ot a vízjogi létesítési engedélyhez és 26 ezer valamennyit ÁNTSZ 
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engedélyre. Mi azonnal befizettük és augusztus 24-én Gábor tőlem megkérdezi, hogy őt 

megkereste az ÁNTSZ, hogy mikor fizeti be a Pétfürdői Önkormányzat az ÁNTSZ illetéket, 

amit augusztus 2-án befizettünk és elküldtük a banki kivonatot az engedélyező hatóságnak. 

Megint az időhúzás. Ott dolgozik az engedélyező hatóságnál az az ügyintéző, aki annak idején 

1,5 éven keresztül velünk foglalkozott, ismeri töviről hegyire az egészet. Nem hozzákerült az 

ügy, hanem egy másik ügyintézőhöz. Előbb-utóbb meglesz.  

A lényeg, hogy ennek a közbeszerzését elindítottuk és kérdések jöttek be a regisztrált 

kivitelezőktől, melyeket a Gábor megválaszolt. Készen áll a beruházócsoport, ha folytatjuk, 

akkor a kérdésekre választ rögtön el lehet küldeni.  

 

 

5.9. Adósságkonszolidációban nem részesült településekre kiírt pályázat 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus 30-án és 31-én beadtuk az adósságkonszolidációban 

nem részesült településekre kiírt pályázatra a pályázatot a Képviselő-testület határozatának 

megfelelően. Eléggé érdekes volt a pályázati anyag összeállítása, mert az elektronikus részben 

tartani kellett a 224 millió Ft-ot, a papíros részben pedig szárnyakat lehetett bontani a 

Képviselő-testület határozata szerint. Minden benne van, amit a Képviselő-testület kért. 

Befogadták és várjuk a döntést.   

Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? Nincs.  

Megérkezett vendégünk, a Pétkomm Kft. ügyvezetője, vegyük napirendre az őt érintő 

előterjesztéseket.  

 

 

6.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének kérelme szabályzat módosítására (száma: 181/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 

igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Annyiban egészíteném ki a személyes vonatkozását, 

hogy miért is gondoltam ennek a szabályzatnak a módosítását. Amikor 5 évvel ezelőtt 

megkezdtem a döntésük alapján a Pétkomm Kft-énél a munkálkodásomat, akkor fel sem merült 

a beszélgetéseink során, hogy ez hogy fog történni. Természetes volt, hogy a lakhely és a 

munkahely között meg kell oldani a közlekedést. Nekem ez akkor kézenfekvő volt, bár korábbi 

időszakban a munkahely biztosította a gépjárművet ilyen célú használatra. Az elmúlt öt év alatt 

– a gépjármű futásteljesítményének a 2/3-át öt év alatt tettem meg – közel 150.000 km került 

bele, korábban 70.000-ről indult. Közben eltelt ez az öt év, és mind a futásteljesítmény, mind 

pedig a műszaki állapota alapján nem javult. Ezen előzmények alapján gondoltam azt, hogy 

ebben az öt évben ezt a problémát megoldottam, most azt kérem a Tisztelt Képviselő-testülettől, 

hogy respektálja a kérésemet és a szabályzat módosításával nyissa meg a lehetőséget arra, hogy 

a Pétkomm Kft. tulajdonában lévő autójával oldjam meg a munkakör betöltéséhez 

vitathatatlanul szükséges közlekedésemet. Köszönöm szépen.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Farkas László képviselő: Nem kérdés, inkább csak vélemény. Úgy gondolom, hogy a 

Pétkomm nem egy olyan nagy cég, hogy a vezetőnek saját gépkocsit saját célra kelljen 

használni. Nem csak a vételár merül fel, hanem az egyéb költségek is, amik úgy gondolom, 

hogy jelentősen megnehezítik a kigazdálkodását ilyen körülmények között. Nem is látom, hogy 

mik az indokok, amiért kellene venni külön egy cégautót azért, hogy az ügyvezető saját céljára 

használhassa. A szabályzat módosítása erről szól. Részemről nem tudom támogatni. 

Másrészről, hogyha valóban a Pétkommnak ilyen jelentős plusz többlete van, rendelkezésre áll 

a pénzösszeg, akkor úgy gondolom, hogy inkább a távfűtésre vagy egyéb dologra kellene 

használni.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy igenis az ügyvezető úrnak nemcsak a 

munkába járáshoz kell az autó, hanem a napi munka irányításához és az egyéb ügyek 

elintézéséhez is. Nem véletlen ez a km szám, ami elhangzott. Veled ellentétben támogatni 

fogom a cégautót.  

Az egyéb dolgok, hogy ezt hogy kell megkötni, lepapírozni, van könyvvizsgálója, van 

Felügyelő Bizottsága és vannak törvényi előírások. Nyilvánvaló, hogy ennek megfelelően fog 

történni. Biztos vagyok benne, hogy nem a Dél-amerikai utazáshoz fogja felhasználni, hanem 

ahhoz, ami a munkájához kapcsolódik. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én is úgy gondolom, hogy ügyvezető úr elmondta az érveit, 

Farkas képviselő urat nem győzte meg. Valakit meggyőz, valakit nem, ez egyéni képviselői 

belátás kérdése, hogy ki hogy gondolja. 

Úgy gondolom, hogy a Pétkomm ügyvezetőjének egy ilyen cégautó használat bele kell, hogy 

férjen. Én is támogatni fogom. Ezen túl sokat nem is vitatkozhatunk. Én igennel fogok szavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

336/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a 118/2011.(V.26.) számú határozatával jóváhagyott – a 

Pétkomm Kft. ügyvezetője, a Felügyelő Bizottság tagjai és Képviselő-

testület által meghatározott vezető állású munkavállalói 

javadalmazásának, valamint a jogviszony megszűnése esetére biztosított 

juttatásának módjáról, mértékének főbb elveiről, annak rendszeréről szóló 

– Szabályzat módosítását. 

 

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: A kérvényemben két dologról van szó, itt egy dologról 

beszéltünk. A szabályzat módosítását kértem, cégautó beszerzését vagy bérlését kértem. Úgy 

látszik, akkor megmarad a bérlés. Köszönöm szépen.  
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7.) Balatonvidéki Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. értékesítési ajánlata  

(száma: 182/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság a 

határozati javaslat a) változatát 6 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem javasolja 

elfogadásra.  

A Településfejlesztési Bizottság a határozati javaslat b) változatát 1 igen, 5 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra.  

A Településfejlesztési Bizottság 4 igen és 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 

javaslatot teszi: 

A Képviselő-testület nem zárkózik el véglegesen az ingatlanrész megvásárlástól, de a Pétkomm 

Kft. végleges telephely-kialakításának függvényében a választ csak 2017. I. negyedévében 

tudja megadni. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztett határozati 

javaslatokról nem szavazott. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Településfejlesztési 

Bizottság javaslatát az alábbi kiegészítéssel:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Balatonvidéki 

Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. ingatlanértékesítési ajánlatát és az alábbi döntést hozta: 

A Képviselő-testület nem zárkózik el véglegesen az ingatlanrész megvásárlástól, de a Pétkomm 

Kft. végleges telephely-kialakításának függvényében a választ csak 2017. I. negyedévében 

tudja megadni. Egy jövőbeni esetleges vásárlás esetén a jelenlegi árat a Képviselő-testület 

magasnak tartja, kérjük új ajánlat megtételét. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem egyedül vagyok a Képviselő-testületben, aki nagyon 

szeretné, hogy ez az épület önkormányzati tulajdonba kerülne előbb-utóbb. Egyedül maradok, 

láttam a bizottsági üléseken. Ebből az épületből sok mindent ki lehetne hozni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem jól emlékszel polgármester asszony. Én is látok benne fantáziát, 

de vannak fenntartásaim elsősorban az árral kapcsolatban. Kicsit várnék vele.  

 

Horváth Éva polgármester: Kezdjük a Pénzügyi Bizottság javaslatával, ami így szól: Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Balatonvidéki 

Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. ingatlanértékesítési ajánlatát és az alábbi döntést hozta: A 

Képviselő-testület nem zárkózik el véglegesen az ingatlanrész megvásárlástól, de a Pétkomm 

Kft. végleges telephely-kialakításának függvényében a választ csak 2017. I. negyedévében 

tudja megadni. Egy jövőbeni esetleges vásárlás esetén a jelenlegi árat a Képviselő-testület 

magasnak tartja, kérjük új ajánlat megtételét. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

337/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Balatonvidéki Kereskedelmi és Szolgáltató Zrt. 

ingatlanértékesítési ajánlatát és az alábbi döntést hozta: 

 

A Képviselő-testület nem zárkózik el véglegesen az ingatlanrész 

megvásárlástól, de a Pétkomm Kft. végleges telephely-kialakításának 

függvényében a választ csak 2017. I. negyedévében tudja megadni. Egy 

jövőbeni esetleges vásárlás esetén a jelenlegi árat a Képviselő-testület 

magasnak tartja, kérjük új ajánlat megtételét. 

 

Határidő tájékoztatásra: 2016. szeptember 16. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Amerikai szövőlepke 

 

Horváth Éva polgármester: Kicsit átugrunk a vegyes ügyekre, amerikai szövőlepke témában. 

Megkértem a szakembert, aki itt volt, hogy mondja el ügyvezető úrnak, amit nekem elmondott 

és jobb szeretném, ha ügyvezető úr mondaná el.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Hadd olvassam fel a 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát. A Településfejlesztési Bizottság hozott egy olyan 

határozatot, hogy a polgármesteri hivatal tájékoztassa a helyi lakosságot a helyi médián 

keresztül, hogy amerikai szövőlepke-fertőzés van a településen. Kérjük a lakosság védekezését: 

saját tulajdonú ingatlanán mindenki végezze el a permetezést, szükség esetén a fertőzött ágakat 

vágja le, majd égesse el ezeket, a közterületen észlelt szövőlepke-fertőzésről pedig tegyenek 

bejelentést a Polgármesteri Hivatalban illetve a Pétkomm Kft-nél. A bejelentések alapján a 

Hivatal elvégezteti a szükséges közterületek permetezését. 

 

Horváth Éva polgármester: Tibornak átadom a szót, hogy mondja el, hogy a Növényorvos 

cégnek mi volt a véleménye, hogy mit tudunk most tenni és mi a jövő.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Kedden a bizottsági ülésen szembesültem azzal, hogy 

valamit tenni kell. Nem ezzel a problémával, mert ezt már nyár elején jeleztük, hanem, hogy 

sürgős lépést kell tenni. Akkor azt ígértem, hogy amúgy is rövidesen megjelenik a Növényorvos 

szakembere, a platánfák permetezése miatt jönni fog és felméri a helyzetet. Ettől gyorsabban 

sikerült intézkednünk. A mai nap folyamán itt volt. Kollégámmal, Körősi Tamással végigjárták 

a területet, és kialakított véleménye a következő volt. Idén nem érdemes permetezéssel 

védekezni, mert pénzkidobás lenne. A populáció olyan előrehaladott állapotban van, hogy a 

permetezés már nem hoz eredményt. Helyette azt javasolja, hogy mivel enyhe tél várható, idén 

ősszel egy olajos permetezéssel a bebábozódó, illetve ha a populáció valamennyire megszűnik, 

ugyanezt az olajos permetezést tavasszal is megismételni és a jövő évben még két alkalommal 

vegyszeres kezelést kellene alkalmazni ahhoz, hogy a védekezés szakszerű és hatásos legyen. 
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Azt kértem tőle, hogy adjon ajánlatot, amit tovább tudunk adni. Ehhez fel kell mérni a fertőzött 

fák mennyiségét, ami folyamatban van. Ahogy megérkezik az árajánlat, megküldjük az 

önkormányzathoz elfogadásra.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt az úriember nekem is elmondta, amit a Tibornak elmondott. 

Az indoklás az volt, hogy tulajdonképpen élő, kárt okozó hernyót már nem nagyon találtak a 

fészkekben. A bebábozódás elindult. További nagy károkozás nem várható az idén. Ki lehet 

szórni a permetet, de nem ér semmit. Még egy dolgot elmondtak nekem, hogy nagyobb a 

fertőzés a magántelkeken. A felhívásban jövőre nézve meg kell fogalmaznunk, hogy a ház 

körüli kert tulajdonosának is ugyanolyan feladata a jövőre vonatkozóan, hogy védekezzen. A 

júniusi jelzés után a Sanyi permetezte azokat a részeket, amire jött jelzés. Sajnos ő most 

kórházban van. A szakember jelzése alapján jó lenne egy egységes permetezés.  

 

Farkas László képviselő: Ezt nem tudom elfogadni és nem is értek vele egyet. A mai napon is 

felhívtak a Hősök teréről és a Liszt Ferenc utcából is, hogy a fertőzött rész egyre jobban 

terebélyesedik és szélesedik, tele van a kert vele. Most is vannak hernyók, a saját kertemben is 

tapasztalom. Ezt permetezéssel meg lehet oldani. Kétszer permeteztem le azzal a permettel, 

amit mondtak, hogy azzal csináljam meg és érdekes módon a hernyók megdöglöttek és kezd 

helyreállni. A Hősök terén, a Peytu mezején is egyre több helyen tapasztaltam. Azt javasolom, 

hogy igenis azonnal csináltassunk permetezést. Erre különítsünk el pénzösszeget.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell elkülöníteni, mert benne van a parkfenntartásban, de ha 

az, aki ezt csinálja, azt mondja, hogy ő végignézte ezeket az állítólagos fertőző gócokat a Hősök 

terén, a Peytu mezején és mindenütt, és nem találtak a fészkekben élő hernyót és feleslegesnek 

tartja, hogy ennyi pénzt költsünk. Utána is meg kell csinálni a permetezést. Inkább a 

szakembernek hiszek.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A családi házak kertjeiben a leghatásosabb védekezés, ha még 

nem túlságosan nagy a fertőzés, egy-egy ágvéget sző be a lepke, le kell vágni, el kell égetni és 

nem is kell permetezni. Nem kerül pénzbe.  

 

Farkas László képviselő: Ez is egy módszer. A zöld növényzeten is vannak. Meg kell nézni, 

és ezeknél a vegyszeres kezelés szükséges. Nekem szakember mondta és bevált.  

 

Horváth Éva polgármester: A szakember meg ma volt bent nálam, aki direkt emiatt jött és 

ezt nézte meg.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szavazzunk erről a javaslatról.  

 

Farkas László képviselő: A javaslatot kiegészíteném azzal, hogy ne csak a Hősök terén és ne 

csak a közterületen, hanem a családi házas övezeteknél az utak mellett végigmenve. 

 

Horváth Éva polgármester: Az közterület, de nem a magánkertek.  

 

Farkas László képviselő: De mi a probléma akkor, ha magánterület és… (polgármester 

asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Ne haragudj már! A magánkertekbe a tulajdonos intézkedjen a 

védelemről és a védekezésről. 
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Dombi Norbert képviselő: A Laci nem azt mondja, hogy menjenek be az udvarokba és 

fújkálják be. 

 

Horváth Éva polgármester: Közterület az utca is. Ha a közterületen van fertőzött, akkor 

menjen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Pont ezt mondta ő is. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy rendeljünk meg egy permetezést az 

amerikai szövőlepke ellen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

338/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a település közterületein permetezést végeztet az amerikai 

szövőlepke-fertőzés ellen.  

 

Felkéri a Pétkomm Kft-t, hogy rendelje meg a permetezést. 
 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt nem értem, hogy ez egy jó hónapja miért nem történt meg 

automatikusan? 

 

Horváth Éva polgármester: Jó hónapja folyamatosan csinálták. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném végigmondani. Miért nem történt meg ez 1 vagy 1,5 

hónappal ezelőtt automatikusan? Miért kell ebből testületi témát kanyarítani, amivel eltelt félóra 

és azon filózunk, hogy érdemes vagy nem érdemes. Több, mint egy hónapja ilyenek a fák, miért 

nem történt meg? Ott van a Tránszki Laci, ő a környezetvédelmi kolléga a hivatalban. Ő nem 

látja, vagy hozzá nem jutottak ilyen jelzések? Itt van igazgató úr, ez a dolga, hogy a 

közterületekkel foglalkozzon. Miért kell idáig eljutni? 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság ülésén a Tránszki Laci elmondta, 

hogy amikor ezt a jelzést megkaptuk, azóta a Tóth Sanyi folyamatosan csinálta. Ő nem ilyen 

nagy ágyúval tudja csinálni. Azokat a lokális helyeket permetezte, amire éppen észrevétel volt, 

hogy itt megjelenik.  

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Emlékeim szerint június elején írásban jeleztük a 

testület felé. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, és ezután már a Tránszki Laci lépett a Sándor felé és ment 

folyamatosan. Senki nem hitte azt, hogy ez ilyen nagyméretű lesz, mert akkor már lehet, hogy 

településszinten kellett volna vele foglalkozni.  
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Farkas László képviselő: Ha már júniusban a Tiborék írásban jelezték a testület felé, miért 

nem kaptuk meg? 

 

Füle Tibor Pétkomm Kft. ügyvezető: Az önkormányzat felé.  

 

Horváth Éva polgármester: Én kaptam egy ilyen levelet, és ezt el is mondtam a 

Településfejlesztési Bizottság ülésén. Kedden reggel elővettem ezt az ügyiratot és már rá volt 

írva, hogy Tránszki Laci intézkedett. A Laci felvette a Sanyival a kapcsolatot és mentek a 

megrendelések, hogy melyik területeken kell a permetezést elvégezni.   

 

Farkas László képviselő: Ez júniusban volt? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, június végén. Folyamatosan ment júliusban a permetezés. 

Találkoztam a Sugár úton a Sanyival és még mondta is, hogy ezekhez a fákhoz megy ki, azóta 

kórházban van. Döntés van, kérjük a permetezést Tibor.  

 

 

17.22 órakor szünet.  

 

17.34 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

 

8.) Beszámoló a 2016. I. félévi szociális ellátásokról (száma: 186/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés ezzel kapcsolatban van-e? Aki elfogadja az előterjesztett 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

339/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2016. I. félévi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 
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9.) Gördülő Fejlesztési Terv (száma: 179/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? 

 

Farkas László képviselő: Amiről beszéltünk a Pénzügyi Bizottság ülésén, szeretném, ha 

megerősítést kapna, ha legközelebb, amikor ez be lesz adva, módosítva lesz a szennyvíz.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, erre ígéretet kaptam. Az, ami most a Temető utcára van 

beírva, hogy 2-3 év múlva ivóvíz fejlesztés lakótelep kialakítása miatt, az tulajdonképpen a 

Micsurin telkekre vonatkozik. Ott van egy elírás, és ez a jövő évben ugyanígy itt lesz és ha nem 

lesz kijavítva, akkor rám kenheted. Szavazzunk! 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

340/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer és a Pétfürdő 

szennyvízelvezető víziközmű-rendszer Bakonykarszt Zrt. által elkészített 

2017-2031 időszakra vonatozó Gördülő Fejlesztési Tervét. (GFT) 

 

A GFT-t a Képviselő-testület véleményeltérés nélkül elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt-nek. 

 

Határidő 2016. szeptember 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester  

 

 

10.) Együttműködési Megállapodás Bakonykarszt Zrt-vel (száma: 180/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 
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Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: A bizottsági ülésen kielemeztük, hogy miért kell. Azért kell, hogy 

legyen egy szakmai együttműködő partnerünk, ha már eljutunk a KEHOP szennyvíz projektben 

olyan szinten, hogy műszakilag kell információkat adni, illetve segítség miatt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

341/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bakonykarszt Zrt-vel megkötendő Együttműködési Megállapodást a 

határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására, egyben felkéri, 

hogy jelen határozatról tájékoztassa a Bakonykarszt Zrt. vezérigazgatóját. 

 

Határidő tájékoztatás: 2016. szeptember 5. 

               aláírás: 2016. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester  

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Biztos vagyok benne, hogy mivel Veszprém megyében több 

települést érint ez a KEHOP... Amikor szóba került pár évvel ezelőtt, akkor igen kevés volt 

Veszprém megyében, aki belefért. Most belefér Várpalota is. A japán beruházásban megépített 

szennyvíztelep korszerűsítését bele tudták csempészni ebbe a KEHOP-ba.  

 

 

11.) 2016/2017. tanévi „iskolatej” és tejes kifli (száma: 184/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslat iskolatejre vonatkozó részét. A tejes kiflire 

vonatkozóan javasolja, hogy a Képviselő-testület ülésére kérjenek be még árajánlatokat. Az 

adott cég 2016. szeptember 05-től 2016. december 31-ig adjon árajánlatot a tejes kiflire 

kiszállítással együtt az iskolai előadások napján. Az ajánlatot a következő cégektől kérje meg: 

Kenyérgyár, Tesco, Stangli Pékség, Lidl, és Beg Morina. 
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Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság kérése parancs volt számunkra. Elmentek 

a mai nap folyamán a kérelmek. Beg levitte 18,- Ft-ra a 20,-Ft-ját. 16,- Ft a Pannon Sütő 

ajánlata, a LIDL meg leírta, hogy nem szállít. A többiek nem reagáltak. Döntsön a Képviselő-

testület, kérek javaslatot.  

 

Dombi Norbert képviselő: Továbbra is szeretném, ha a Képviselő-testület a Péti Pékséget 

bízná meg. 2,- Ft a különbség, ami összességében 50 ezer Ft-ot jelent körülbelül. Ez nem olyan 

tétel, ami miatt érdemes lenne váltani. 8-9 embernek ad megélhetést, ide adózik, szerintem ez 

megér annyit, hogy maradjon a Beg. Javasolom a testületnek, hogy támogassa. 

 

Horváth Éva polgármester: Támogatni tudom ezt a javaslatot. Én a 20,- Ft-ot is elfogadtam 

volna a Begtől. Nem győzöm hangsúlyozni, hogy itt ősszel emelések lesznek. A péksütemény 

és a kenyér ára jelentősen változni fog. A Beget javasolom. Más javaslat? 

 

Láng Géza alpolgármester: A legolcsóbbat javasolom.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy javaslat, hogy a Beg 18,- Ft-os ára kerüljön be a 

határozati javaslatba. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot a tejre vonatkozóan az 55,- 

Ft + ÁFA árral, valamint a tejes kiflire a 18,- Ft + ÁFA árral, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

342/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy központi támogatástól függetlenül továbbra is felvállalja 

az iskolatej szállítás megszervezését és finanszírozását a 2016. szeptember 

5. és 2017. június 30. közötti időszakban.  

 

A Képviselő-testület 2016/2017. tanévben, a tanítási napokon továbbra is 

biztosítani kíván a Horváth István Általános Iskola minden tanulója 

részére napi 2 dl 2.8 %-os tejet, és 1 db tejes kiflit. 

 

A Képviselő-testület elfogadja a tejre vonatkozóan az 55,- Ft + 18 % ÁFA 

darabárat, és a tejes kiflire vonatkozóan a 18,- Ft + 18 % ÁFA darabárat, 

összesen 5.290.376,- Ft-ot. 
 

A 2016. évi költségek fedezetére 2.209.168,- Ft-ot biztosít az iskola dologi 

előirányzata terhére.  

 

A testület felhatalmazza a polgármestert a szállítói szerződések 

megkötésére, valamint felkéri, hogy a 2017. évi költségek fedezésére a 

2017. évi költségvetés előkészítésénél 3.081.208,- Ft-ot irányozzon elő.  
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Határidő szerződéskötésre: 2016. szeptember 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Farkas László képviselő: Nincs bent a határozatban, de ezek december 31-ig szólnak, és előtte 

ajánlatokat kell kérni, hogy január 1-től hogyan legyenek. Ezt ne decemberben kérjük meg, 

mert nem lesz idő alkudozásra. Novemberben meg kell kérni az ajánlatokat.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, erre ígéretet tettem.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Úgy adják meg az ajánlatot, mint ahogy a Pannon Sütő, hogy 42 

grammos kifli. Lehet úgyis összehasonlítható.  

 

Farkas László képviselő: A tejnél is, van sovány tej, zsíros tej. 

 

 

12.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 31. 4/1. szám alatti lakás bérleti díja (száma: 191/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ez véletlenül kimaradt a júniusi testületi ülésről. Elnézést kérünk.  

A Pénzügyi Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az eddigi bérleti díj elfogadásáról szóló 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a javaslatot megerősíteném.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Itt is szeretném javasolni, hogy hagyjuk meg az eddigi bérleti díjat.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot az eddigi bérleti díjjal, azaz 

5.000,- Ft-tal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

343/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 31. 4/1. szám alatti 

lakásingatlan bérleti díja 2016. szeptember 1-től 5.000,- Ft + közös 

költség/hó. 

A bérleti díjat a testület minden év június 30-ig felülvizsgálja. 

 

Határidő a bérlő tájékoztatására: 2016. szeptember 10.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2016. I. félévi gazdálkodásáról (száma: 183/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Mindent megbeszéltünk.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság a tájékoztatót 

megtárgyalta, észrevételt nem tett. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Megtárgyaltuk, a kérdésekre választ kaptunk. 

 

 

2.) Mercedes 1419 típusú gépjármű (száma: 177/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Észrevétel volt a bizottsági üléseken? 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

 

3.) Berhida Szociális Társulás 2015. évi beszámolója (száma: 178/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken volt észrevétel? 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

 

4.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 190/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken volt észrevétel? 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem volt.  
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem volt.  

 

 

VEGYES ÜGYEK (folytatása) 

 

 

b) Településfejlesztési Bizottság javaslatai 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal meghozta a következő határozatot: 

A Településfejlesztési Bizottság megállapítja, hogy az Ifjúsági tónál lévő szalonnasütő 

padjainak (farönköket ki kell cserélni, az új tuskók felületkezeltek, impregnáltak legyenek), 

valamint a Szabadtéri előtt lévő pad karbantartását el kell végezni.  

Fedezet: parkfenntartás dologi kiadásai 

Határidő: 2016. szeptember 30. 

 

Horváth Éva polgármester: Fedezet parkgondozás. 

Aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

344/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Településfejlesztési Bizottság javaslatára úgy határozott, hogy a 

Szabadtéri előtt lévő pad, valamint az Ifjúsági tónál lévő szalonnasütő 

padjainak (farönköket kicserélteti, az új tuskók felületkezeltek, 

impregnáltak legyenek), karbantartását elvégezteti.  

 

A munkálatok fedezete a 2016. évi költségvetés parkfenntartás dologi 

előirányzata. 

 

Határidő: 2016. szeptember 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottság másik javaslatát is szavaztasd meg. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Hivatal tájékoztassa a lakosságot 

a helyi médián keresztül, hogy amerikai szövőlepke-fertőzés van a településen. Kérjük a 

lakosság védekezését: saját tulajdonú ingatlanán mindenki végezze el a permetezést, szükség 

szerint a fertőzött ágakat vágja le és az ágakat égesse el, a közterületen észlelt szövőlepke-

fertőzésről pedig tegyen bejelentést a Polgármesteri Hivatalban illetve a Pétkomm Kft-nél. A 

bejelentések alapján a Hivatal elvégezteti a közterületek permetezését. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem a Hivatal, hanem az önkormányzat.  

Aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

345/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a helyi médián keresztül tájékoztassa a lakosságot a 

településen fellépett amerikai szövőlepke-fertőzésről. Ennek során kérje a 

lakosság védekezését, miszerint saját tulajdonú ingatlanán mindenki 

végezze el a permetezést, illetve a közterületen észlelt szövőlepke-

fertőzésről pedig tegyen bejelentést a Polgármesteri Hivatalban illetve a 

Pétkomm Kft-nél.  

A bejelentések alapján az Önkormányzat elvégezteti a közterületek 

permetezését. 
 

 

c) Csónakázás 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A múltkori testületi ülésen belém szorult az a dolog, hogy a tavon 

nincsen csónakázás. Azt mondtátok, hogy utánanéztek. Mi van ezzel? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor, amikor ez szóba került, mondtam, hogy olyan a 

megállapodás a Meló-Diák és az önkormányzat között, hogy amikor reggel esik az eső, akkor 

a diákok nem dolgoznak. Akkor, hogy esett-e, nem tudom megmondani, de ha nem volt 

munkavégzés, akkor az csak emiatt nem volt.  

A testületi határozat úgy szól, hogy szeptember 30-áig kötöttük meg a megállapodást. 

Augusztus 31-ig mindennap volt, szeptember hónapban meg hétvégén vannak, mert nem 

egyetemista diákok voltak, hanem középiskolások. Elkezdődött mától az iskola. Tegnap délután 

kettőig dolgoztak, mert évnyitó volt. Ezt a hétvégi munkát már csak két gyerek tudta vállalni. 

Szombat, vasárnap továbbra is megy a csónakáztatás. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kicsit konkrétabban. A múlt hétfő teljesen esős volt, kedden 

vettük észre a Zsoltival, hogy nincs csónakázás és már mások is mondták, hogy nincs. Kedden 

reggel még elfogadom, hogy bizonytalan volt az idő, nem jöttek ki a gyerekek. Onnantól 

kezdve, múlt hét szerdától ment a csónakázás? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Persze. Az utolsó héten már nem a péti gyerekek jöttek, 

hanem Berhidáról.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeptemberi hétvégeken dolgoznak.  

 

 

d) Berhidai út – Iskola út 

 

Dombi Norbert képviselő: Hogyan áll az Iskola utca Berhidai útra kiforduló kereszteződésnek 

a… 
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Horváth Éva polgármester: Nem tudok rá mit mondani, mert per pillanat nem foglalkoztunk 

vele.  

 

 

e) Utcamenti szemetesek 

 

Dombi Norbert képviselő: Az utcai kis zöld szemetesek, amik elég nagy számmal kerültek az 

évek alatt kihelyezésre. Szeretném kérni, hogy gyakrabban kellene őket üríteni. Nem biztos, 

hogy tele van, de ha félig van, dobálnak bele olyat, ami büdösödik. Szólj az illetékesnek, légy 

szíves.  

 

Horváth Éva polgármester: Szólunk.  

 

 

f) Csónakáztatás  

 

Dombi Norbert képviselő: A csónakáztatással kapcsolatban készült statisztika, hogy hányan 

csónakáztak? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Dombi Norbert képviselő: Lehet tudni? 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 29-eire be tudjuk hozni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor nem lesz bent ez a négy hétvége. 

 

Horváth Éva polgármester: A Melinda most el lesz foglalva a választásokkal. Az októberi 

ülésre behozzuk. 

 

 

g) Haltelepítés  

 

Dombi Norbert képviselő: Az idén volt-e haltelepítés a tóba? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem volt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem igen van a tóban hal. Attól félek, hogy megint előbújnak a 

nádak és megint 1,5 millió Ft-ért lesz lenyírva, ahelyett, hogy a halak megoldanák ezt a kérdést.  

 

Horváth Éva polgármester: Semmi probléma nincs. Ha a Képviselő-testület úgy dönt, hogy 

telepítsünk halat, akkor felveszem a Lévai úrral a kapcsolatot, hogy mit javasol, hogy most 

ősszel, vagy várjuk meg a tavaszt?! 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nekem van készen előterjesztésem, ami ezzel is kapcsolatos, mikorra 

hozzam be? 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 29-ére. 
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Nagy Zsolt képviselő: Azt nem akarom, hogyha nekiállunk ezzel szeptemberben foglalkozni, 

akkor majd szépen elsikkad. A költségvetésbe belekerüljön.  

 

Horváth Éva polgármester: Hozd be! 

 

Nagy Zsolt képviselő: A halak elfogytak. 

 

 

h) Közterület-felügyelők 

 

Dombi Norbert képviselő: Az lenne a következő kérdésem, hogy a közterület-felügyelők 

tudnak-e már büntetni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Dombi Norbert képviselő: És mikor fognak? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt nem kérdeztem meg tőlük, de azt láttam, hogy ma az 

egyikük kérdezte le a nyilvántartást, tehát valaki olyat fogott. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ettől függetlenül még lógatják a zsinórt 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tudom. Amikor a Meló-Diákkal kötöttük a szerződést a 

csónakáztatásra, ott meg kellett határozni azt is, hogy milyen munkát végezzenek a gyerekek. 

Többek között karbantartották a tó környékét, hogy amikor ráértek összeszedték a szemetet a 

tó körül, a tóból is kihalászták. Én szinte napi rendszerességgel lejártam, hogy van-e valami 

gondjuk, mit dolgoznak. Mondták, hogy nem nagyon fogadnak nekik szót, mert többek között 

ez is volt, hogyha valakit pecázáson fognak, szóljanak nekik, hogy ott a tábla. Ha nem fogadnak 

szót nekik, akkor pedig megadtam nekik a közterület felügyelők számát, hogy őket azonnal 

értesítsék, mennek és intézkednek. Egy munka utáni ellenőrzésem során én mentem oda a 

pecázó társasághoz és én küldtem el őket, és megkérdezték, hogy milyen jogon beszéltek bele. 

Aztán mondtam, hogy azon a jogon, hogy én vagyok a hatóság embere pillanatnyilag.  

 

Horváth Éva polgármester: Én is többször zavartam el őket.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A közterület felügyelők is minden áldott nap lent voltak és 

nézték. Az első időben ők is sokat elküldtek. Most már szerintem a büntetés is beindult.  

 

 

i) Driftelés megakadályozása 

 

Dombi Norbert képviselő: Egy jelzéssel élnék. Minden délután szürkület tájékán a PMTE 

parkolóban megjelennek a kemény fiúk és csigorgatnak, kapartatják az autót, megy a drifting. 

Lehetne valamit tenni? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Amikor itt volt a rendőrkapitány, neki mondtuk, hogy figyeljen 

oda, azt ígérték, hogy el fogják kapni. Ezek szerint nem voltak túl hatékonyak.  

 

Horváth Éva polgármester: Megmondom őszintén járőrt nem láttam a PMTE parkolóban.  
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Dombi Norbert képviselő: Mindennap.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A kapitány úr fele jelzés, hogy jó lenne ha tennének valamit.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Kellene rendszám.  

 

Dombi Norbert képviselő: Tudják a rendszámot, csak mit csináljanak vele? 

 

Nagy Zsolt képviselő: 2-3 autóról van szó. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Mindenki tudja, hogy kikről van szó.  

 

Dombi Norbert képviselő: Várjatok egy kicsit, az nem szabálytalanság, hogy valaki 

nyikorgatja a gumit. Nincs rá jogszabály.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Rongálja az aszfaltot. 

 

Dombi Norbert képviselő: A rendőr olyat mondott, hogy megbújnak valahol és ha nem 

indekszel, hogy bemegy a parkolóba, azért meg tudja büntetni. Valami olyan közterületi táblát 

kell kihelyezni, ami alapján ők tudnak büntetni. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Rakjunk ki 20-as táblát. 

 

Horváth Éva polgármester: A PMTE bevezető útra tegyünk ki 20-as táblát? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a PMTE bevezető útra rakjunk ki 20-as 

táblát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

346/2016.(IX.1.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Strand liget bejáratához – a parkolóban és környékén 

tapasztalható driftelés megakadályozása céljából – legnagyobb 

megengedett sebesség 20 km/h sebességkorlátozó táblát helyeztet ki.  
 

 

j) Birtokháborítás 

 

Dombi Norbert képviselő: Kérdésem van a jegyző asszony fele. Nagyon-nagyon régóta 

húzódik egy ügy és mindig elodázzuk. Van egy idős házaspár az Ady Endre utcában, akik 

levelet is írtak nektek is, nekem is, Gézának is, jegyző asszonynak is. A Gallóékról van szó. 

Hónapok óta nem történik semmi az ügyben, nem válaszoltok nekik. 

 

Horváth Éva polgármester: Mi a problémájuk? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez folyamatosan fennáll. Volt kint hatósági ellenőrzésen is 

a kolléganő, szerintem választ is kaptak. Nálam volt bent a hölgy, személyesen is elmondtam 

neki.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mikor volt bent? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Még a régi épületben.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi a gond? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az egyik szomszédja vállalkozó, akit feljelent, hogy zajos. 

 

Dombi Norbert képviselő: Sírkő készítés, lakatos munka, vaskerítés készítés, kovácsolt vas. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez régi téma, és akkor be lett fejezve.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lejártuk a hatósági ellenőrzést. Nem készít a fiatalember 

sírköveket. Az autójára, amikor reggel elindul dolgozni, pakol. A közterület felügyelőket is 

elküldtem. Volt két-három hét, amikor reggelente 7 óra előtt különböző időszakokban 

odamentek. Kint voltam én is ellenőrizni. Olyan szinten volt, hogy a vállalkozó édesanyja be 

sem engedett bennünket, merthogy egész nap dolgozik. Nem otthon dolgozik, neki volt ott 

telephelye. Teljesen felhagyott azzal a munkával. Reggel, amikor elindul, kocsira pakol fel 

dolgokat, az lehet zajos, azon kívül semmi.  

 

Dombi Norbert képviselő: Kaptatok levelet, én csak azt tolmácsolom, hogy válaszoljatok 

neki. Ezt kéri.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyira régen történt, amikor tényleg volt gond. Itt megakadtam. 

A továbbiakban, hogy van gond, nem tudtam.  

 

 

k) Iskola felújítása  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A jelentésben benne van, hogy a Hősök terei iskola elkészült. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, gyönyörű. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A tanévkezdés simán elindult? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Hétfőtől itt lesznek a diákok. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Mást hallottam a településen.  

 

Horváth Éva polgármester: Megmondom őszintén, igazgató asszony csodálatos volt az 

évnyitón. Egy napra nem fogja idehozni a gyerekeket. Hétfőn kezdenek. Jó végigmenni az 

iskolán, csak egy borzasztó, hogy annyira szép az új, hogy mellette a festés, az olajlábazat, meg 

minden most derül ki, hogy milyen ronda. Most derült ki, hogy nincs egy derékszög ebben az 
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épületben, amikor felkerült az álmennyezet. A mosdófülkéknél úgy kellett csalni a fugákkal, 

hogy ne legyen olyan, hogy vágni kelljen a csempét. Nincs benne vízszint, függőleges. Azért 

kellett a burkolatmintával úgy játszani, hogy nem hálós, nem átlós, hanem a szélén csináltunk 

egy hálósat és középen beraktunk egy másik mintát, hogy nem látszódjék a szintkülönbség. 

Iszonyú. Megdicsérték a kivitelezők a tervet, ennek ellenére voltak olyan dolgok, hogy az 

alagsorban fel kellett bontani az egész mozaiklap padlót, mert kongott alatta. Az alagsori egyik 

öltözőben nem is csempéztük vissza, mert át van nyirkosodva az egész fal, a külső járdát át kell 

billenteni kifele. Gyönyörű lett!    

 

 

a) Ereszcsatorna csere az iskolában  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A lejárt határidejűben írtátok, hogy az ereszcsatornák ki lettek 

tisztítva. Figyeljetek oda, hogy fennáll-e ez a jelenség, ha igen, akkor keressük tovább az okot.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen.  

 

 

18.09 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


